
Protokół Nr 14/2019 
z dnia 16 grudnia 2019 roku 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Dąbrówka

Dnia 16 grudnia 2019 roku w Urzędzie Gminy Dąbrówka odbyło się posiedzenie Komisji 
Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka. Posiedzenie komisji trwało od godz. 1700 do 
godz. 1920

W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu, 
oraz:
- Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka,
- Dorota Wróbel- Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,
- Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy.

Ad.l Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonała Pani Helena Kuśkowska, powitała zebranych 
i poinformowała, że porządek posiedzenia przedstawia się następująco:

1.Otwarcie posiedzenia;
2. Projekt budżetu na 2020 r.;
3. Wolne wnioski;
4. Zamknięcie obrad.

Zebrani nie wnieśli uwag lub pytań odnoszących się do proponowanego porządku 
obrad.

Ad. 2 Projekt budżetu na 2020 r.
W dalszej części komisja pracowała nad projektem budżetu na 2020 r. w części należący do 
kompetencji komisji.
Komisja podjęła następujące wnioski:

• Wniosek komisji o szukanie w budżecie środków w wysokości 10 000, 00 zł 
z przeznaczeniem na stypendia szkolne za osiągnięcia sportowe;

• Dział 710 Rozdział 75075 wydatki bieżące: - usuwamy zapis reklama w albumach i 
biuletynach 9 100, 00 zł i kwotę 10 000, 00 zł przydzielamy do gestii Komisji 
Oświaty, Kultury i Sportu;

• Komisja zawnioskowała o zwiększenie środków z przeznaczeniem dla inwestycji 
dla Przedszkola Samorządowego;

• Wniosek, aby w dziale 926 Kultura fizyczna wydatki bieżące zabezpieczyć środki 
na naprawę placu zabaw przy Szkole we Wszeborach;

• Stanowisko Komisji, aby poprzeć poniższy wniosek: Dział 801 Rozdział 80101 
Wydatki inwestycyjne: - usuwamy zapis Termomodernizacja budynków w Józefowie 
i we Wszeborach 100 000, 00 zł i przenosimy podaną kwotę na rozbudowę Szkoły we 
Wszeborach.

Członkowie komisji jednogłośnie opowiedzieli za przyjęciem przedstawionych zmian.



Ad. 3 Wolne wnioski.
W wolnych wnioskach nie poruszono dodatkowych zagadnień.

Ad. 4 Zamknięcie obrad.
Następnie Przewodnicząca Komisji -  Helena Kuśkowska, mając na uwadze brak chętnych do 
dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku posiedzeniu, 
zakończyła posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.

Helena Kuśkowska î m


